

135 



chez soi

7 April 2022 - 20 June 2022

7 avril 2022 - 20 juin 2022

Galerie kreo is pleased to present its new exhibition "chez soi" which will run until 20 June 2022.

It is now more visible than ever that the home needs to be a space that reflects oneself, a space for comfort and familiarity yet continuous interest and conversation. The group show "chez soi" re-evaluates the idea of what our homes might look like should their separate spaces interact with one another. Through the use of warm colour and both contemporary and vintage design pieces, the gallery space has been divided into six mini scenes that all flow together as one.

With contemporary design by Ronan and Erwan Bouroullec, Guillaume Bardet, Francois Bauchet, Pierre Charpin, Front, Konstantin Grcic, Jaime Hayon, Hella Jongerius, Alessandro Mendini, Jasper Morrison, and Jerszy Seymour.

And vintage design from A.R.P., Cini Boeri, Florence Knoll, Angelo Ostuni and Renato Forti, Ico and Luisa Parisi, Pierre Paulin, Antoine Philippon and Jacqueline Lecoq, Gino Sarfatti, Studio B.B.P.R., and Robert Mathieu.

La Galerie kreo est heureuse de présenter sa nouvelle exposition « chez soi » qui se tiendra jusqu'au 20 juin 2022.

Il est aujourd'hui plus évident que jamais que la maison doit être un espace qui nous reflète, un espace de confort et de familiarité, mais aussi d'intérêt et de conversation permanents. L'exposition collective « chez soi » réévalue l'idée de ce à quoi nos maisons pourraient ressembler si les espaces séparés interagissaient les uns avec les autres. Grâce à l'utilisation de couleurs chaudes et de pièces de design contemporaines et vintage, l'espace de la galerie a été divisé en six mini-scènes qui se rejoignent comme un tout.

Le design contemporain est signé Ronan et Erwan Bouroullec, Guillaume Bardet, Francois Bauchet, Pierre Charpin, Front, Konstantin Grcic, Jaime Hayon, Hella Jongerius, Alessandro Mendini, Jasper Morrison et Jerszy Seymour.

Et le design vintage de A.R.P., Cini Boeri, Florence Knoll, Angelo Ostuni et Renato Forti, Ico et Luisa Parisi, Pierre Paulin, Antoine Philippon et Jacqueline Lecoq, Gino Sarfatti, Studio B.B.P.R., et Robert Mathieu.